
Bestyrelsesmøde den 3/2-20 
Til stede: Jørn, Leif, Kristoffer og Sofie 

 

1) Skal der bruges 240.000 på at renovere bedene på øen. 
Bestyrelsen synes umiddelbart at det er meget dyrt. Bestyrelsen vil lægge op til at dette 
punkt besluttes på næstkommende afdelingsmøde. 

 
2) Orientering om skuret. 
Der arbejdes på at få refunderet ca. 86.000 kr. grundet mangler og mindre størrelse af 

storskraldsskur end oprindeligt aftalt med entrepenør for prisen. 
 
3) Lamper ved sti (Originalhoveder ?) 

Disse er nu sat på. 
 
4)     Cykelbur udvidet samt rengøring kældergang. (går den vej hjem) 

Bestyrelsen kan konstatere, at der trænger til at blive fejet/støvsuget på gangende 
mellem opgange og p-kælderen. Dette vil blive taget videre til Claus. 

 
Evt. 
Orientering fra Strikkeklubben. Der ønskes at klubben kan blive åbnet op for beboere på 

hele teglholmen/sluseholmen. Dette godkendes fra bestyrelsen med det forbehold at 
tovholder/ansvarlige for klubben er KAB/SAB-beboer med dertilhørende adgang til 
fælleshuset. 

 
Bestyrelsen har modtaget en tilkendegivelse fra en beboer, der gerne vil stille op til 
bestyrelsens ledige plads på afdelingsmødet. 

 
Der er bestilt anlæg til fælleshuset. Dette vil blive leveret og etableret snarest. 
 

Næste bestyrelsesmøde den 2/3-20 kl 19 
 


